

《单词百科:aerogenerator是什么意思?aerogenerator怎么发音?aerogenerator的解释和用法》

英语单词aerogenerator是什么意思?aerogenerator怎么读?aerogenerator怎么发音?简答网为您整理了aerogenerator的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



aerogenerator怎么读

aerogenerator的读音:[eə r ə ʊ 'dʒ en ə re ɪ t ə]

aerogenerator的意思

1、n.风力发电机;

aerogenerator的近义词

1、windmill n.风车;旋转玩具;直升飞机;

aerogenerator的双语例句

1、In the paper a new magnetoelectric aerogenerator is introduced.

介绍一种新型永磁风力发电机.

2、The technology of generating electric power by force of wind has got comparatively broad and prompt development in the world, aerogenerator has developed gradually to large-scale-rization and being commercialized, too.

风力发电技术在世界范围内得到了较为广泛的使用和迅速发展，风力发电机也逐渐向大型化、商业化发展。

3、The method to improve annual energy production of minitype aerogenerator

提高小型风力发电系统年发电量的方法

4、Optimization of minitype aerogenerator system design

小型风力发电机组系统优化设计

5、Based on minitype aerogenerator system, this paper discusses the method to improve annual energy production of minitype aerogenerator.

基于叶素动量理论分析了小型风力机的气动性能分析模型，并提出了叶片的气动优化设计方法。

6、Bend and Craze Analysis of Hoisting Bolt of Aerogenerator Impeller

风力发电机组叶轮吊装螺栓弯曲开裂分析

7、It can be fit on empty bracket, as a lift of heavy equipment, it can be installed in the aerogenerator segregation.

可固定安装在架空支架上，作为重物的起吊设备，适合安装在风力发电机组舱内配套使用。

8、As a result, several sets of observations are obtained, which are then applied to banks of neural networks to achieve a more accurate prediction of aerogenerator wind speeds.

其结果是，小组的意见得到了证实，然后应用到银行的神经网络中，以实现更精确的预测风力风速。

以上是简答网为您整理的aerogenerator怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于aerogenerator的用法、aerogenerator的释义、aerogenerator的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/aerogenerator>

